
Rada Miejska w Serocku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 13/2023 

13 Posiedzenie w dniu 11 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 11 grudnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:44 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 ranych. 

Obecni: 

1. Teresa Krzyczkowska 

2. Gabriela Książyk 

3. Sławomir Osiwała 

4. Aneta Rogucka 

5. Wiesław Winnicki 

6. Krzysztof Zakolski 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała otworzył posiedzenie komisji, powitał 

wszystkich zebranych oraz stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 5 członków co stanowi 

kworum przy którym Komisja może podejmować prawomocne decyzje. Do porządku obrad 

nie zgłoszono uwag.  

 

 

2. Przyjęcie protokołu z kontroli problemowej w zakresie wydatkowania w 2023r. 

środków finansowych pochodzących z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z kontroli problemowej w zakresie wydatkowania w 2023r. środków 

finansowych pochodzących z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Teresa Krzyczkowska, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Gabriela Książyk 

 



3. Przyjęcie protokołu z kontroli problemowej w zakresie umów dotyczących remontów 

dróg w 2023r. oraz wykazu dróg do remontu.   

 

Protokół został przyjęty bez uwag.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z kontroli problemowej w zakresie umów dotyczących remontów dróg w 

2023r. oraz wykazu dróg do remontu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Teresa Krzyczkowska, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Gabriela Książyk 

 

 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała powiedział, że w tym roku kadencja Rady powoli 

dobiega końca i nie ma sensu narzucać plan pracy na cały rok szczególnie dla nowo wybranej 

Rady i nowej Komisji Rewizyjnej. Nowe organy same niech zadecydują co jest w polu ich 

zainteresowania i co chcieliby kontrolować, czy w jaki sposób prowadzić działalność 

kontrolną jeśli chodzi o działanie Komisji Rewizyjnej. Natomiast oczywiście nikt nie zwalnia 

Komisji z tak zwanej gotowości do działania. Przewodniczący uważa, że naszym planem 

pracy na trzy miesiące powinno być tylko i wyłącznie gotowość do zaopiniowania projektów 

uchwał oraz jeśli będzie konieczność, że Komisja Rewizyjna będzie musiała podjąć 

stanowisko to na pewno będzie to wynikało wtedy z decyzji Rady Miejskiej, czy to w formie 

uchwały, czy w formie nawet polecenia, do dokonania pewnych czynności kontrolnych. Nie 

jesteśmy samodzielnym organem, jesteśmy Komisją stałą Rady Miejskiej, która ma trochę 

inne uprawnienia niż pozostałe komisje szczególnie jeśli chodzi o zakres kontroli.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zaproponował aby w planie pracy wpisać na 

okres trzech miesięcy: Opiniowanie  przedłożonych projektów uchwał oraz realizacja kontroli 

w zakresie zleconym przez Radę Miejską w Serocku. 

 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 został przyjęty bez uwag.  

 

 

5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

 

Protokół został przyjęty bez uwag.  

 



 

6. Sprawy różne. 

Radny Wiesław Winnicki zadał pytanie czy pas zieleni oddzielający jego posesje od drogi ma 

obowiązek odśnieżać. 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że prawnie nie ma takiego obowiązku.  

 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała stwierdził wyczerpanie porządku obrad i 

zakończył posiedzenie Komisji.  

 

 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Sławomir Osiwała 

  

 

Przygotowała: Patrycja Seroka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


